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Interpellation av Hanna Svensson (S) till Adam 
Reuterskiöld (M) om statsbidragen till äldre

I spåren av senaste årets pandemi har regeringen skjutit till stora pengar 
till kommuner och regioner för att det ska vara möjligt att upprätthålla 
och stärka kvaliteten inom välfärdens verksamheter. 

Ekerö kommun har bland annat genom generella och till viss del 
permanenta statsbidrag riktade till äldreomsorgen för 2021 tilldelats mer 
än 60 miljoner kronor. Detta utöver ersättning för till exempel 
sjukskrivningskostnader. 
Detta är pengar som givetvis är riktade just till de verksamheter vi har 
för de äldre.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga Adam Reuterskiöld

1. Hur har dessa pengar fördelats mellan kommunens 
verksamheter för äldre?
- När och hur kommer det att redovisas?

2. På vilket vis kommer personalen och de äldre inom våra 
verksamheter att märka av detta?

Ekerö den 9 mars 2021
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Hanna Svensson (S)
Oppositionsråd
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